
Referat fra medlemsmøte 10.4.2018, Stange Næringspark. 

 

Medlemsmøtet ble avholdt etter årsmøte. Det var invitert 3 stk gjesteforelesere. Disse holdt hver sin 

presentasjon. Etter foredragene ble det tradisjon tro løse diskusjoner om aktuelle temaer. Kort 

oppsummert: 

BetonmastHæhre Anlegg AS v/ Hans Christian Andersen og Gudmund Roen presenterte sin bedrift 

og ga informasjon rundt veiprosjektet E6 Kollomoen - Arnkværn. 

 Se vedlagte presentasjon. 

Stange Næringsråd v/Else Ormåsen presenterte næringsrådet og deres arbeider.  

 

Stange Kommune v/ Næringssjef Erik Habberstad presenterte seg og etatens arbeider og 

fokusområder. Se vedlagte presentasjon. 

 

 Øvrig diskusjon 

 Avkjøringslomme FV 24 til Industriområde 

Medlemmene støtter avkjøringslomme på FV 24 inn til industriområde. Dette er 

viktig at kommer på plass. Etter hvert som industriområdet utvides yttrer 

medlemmene at det må på plass en rundkjøring for å håndtere den økte mengde 

trafikk som industrifeltet vil generere. 

 Vegnett inne på industriområdet 

Det klages på veinettet inne på industriområde. Det er skader i asfalt, hull og renner. 

Medlemmene ber om at Habberstas bringer dette videre til riktige instanser i 

kommunen. 

 Veiskilt 

Det er noe forvirring om hvem som skal lage nytt skilt. Det var Uthuskrysset Holding 

AS som hadde dette oppdraget. Stange Kommune har kjøpt tomtene og det er 

naturlig at kommunen ved Habberstad overtar oppdraget som vet mer om hvordan 

området blir. 

 Ekstra medlemsmøte 

Det var interesse blant deltagerne om et ekstra medlemsmøte til høsten. Styret kaller 

styret ser på dette og kaller eventuelt inn. 

 

 

16.4.2018, Marius Mickelson  


